

GET Technologies Sdn Bhd 是一家工业自动化工程服务提供商。我们专注于为流程，装配和制造行业提供自动化解决方案，帮助提高生产力和提高成本效率。

我们的解决方案包括但不限于机器人系统，机器自动化系统集成，机器到机器通信，用于定制工业自动化的 PLC，SCADA 和 PC 软件，通过集中软件系统进行全面制造控制和监控。此外，我们还为定制和现有机器提供升级，定制，维护和改造。

我们的客户来自建筑材料，半导体，注塑，橡胶手套，食品饮料，造纸，印刷，钢铁，电力，废水处理，货物处理系统，石油和天然气行业等各个领域。

此外，我们获得 ABB（瑞典 - 瑞士跨国公司）的合作伙伴 - 系统集成商和 Sanyo Denki 三洋电机（日本大型电子公司）的授权，作为产品分销商，整合欧洲和日本技术以提高当地制造业竞争力。

## **技术人员(电子/电器) 招聘**

- 需有相关电子/电器学历及维修经验。
- 协助工程师在客户现场进行故障诊断与排除
- 执行工业电子设备故障检修
- 执行电子结构绘图
- 执行可编程逻辑控制器（PLC）设置与程式设计
- 具有团队精神
- 态度良好

工作地点: Shah Alam, 接近 Damansara Sentral MRT

请发邮件至： Ms.Tam [get.technologies.net@gmail.com](mailto:get.technologies.net@gmail.com)



Automation creates future

**GET Technologies Sdn Bhd** is an **industrial automation engineering service provider**. We focus on providing automation solution to process, assembly and manufacturing industry which **help to improve productivity and increase cost efficiency**.

Our solutions include, but not limited to, **robot system, system integration for machine automation, machine to machine communication, PLC, SCADA and PC software for custom industrial automation, total manufacturing control and monitoring through centralised software system**. In addition, we also provide upgrade, customize, maintenance and retrofit for custom and existing machine.

Our client came from various field such as construction materials, semiconductor, plastic injection, rubber glove, food and beverage, paper, printing, steel, power, waste water treatment, cargo handling system, oil and gas industries.

Besides, we are authorized by **ABB** (Swedish-Swiss Multinational Corporation) as Channel Partner – System Integrator and **Sanyo Denki** (Japanese Major Electronics Company) as product distributor, where European and Japanese technologies are integrated to improve local manufacturing competitiveness.

### **Electronic/Electrical Technician Vacancy**

- Education: Candidate must possess at least a Vocational Certificate or Diploma in Engineering (Electrical/Electronic/Mechatronic) or equivalent
- Assist Engineer in site troubleshooting and installation
- Perform Electronic Appliance Repair & Maintenance
- Able to perform Electronic Schematic Drawing
- Possess Knowledge about Programmable Logic Controller (PLC) Configuration and Programming
- High level of personal motivation and ability to work in team.

Venue: Shah Alam (Damansara Sentral MRT in proximity)

Kindly email to Ms.Tam [get.technologies.net@gmail.com](mailto:get.technologies.net@gmail.com)